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Abstract (en)
[origin: US5372075A] PCT No. PCT/DE91/00195 Sec. 371 Date Sep. 4, 1992 Sec. 102(e) Date Sep. 4, 1992 PCT Filed Mar. 5, 1991 PCT Pub.
No. WO91/13577 PCT Pub. Date Sep. 19, 1991.A dismountable display cabinet comprises a box-shaped container, consisting of a base part 4 and
a lid part 6. A dismountable framework can be mounted on the base part 4, the framework including posts 12 to 22 which have guide grooves for
receiving side wall elements and shelf elements in the form of glass panes in a displaceable manner. The lid part 6 of the container forms the top
closure of the display cabinet. In the dismantled state of the display cabinet the individual parts of the framework, the shelves and the side walls are
stowed inside the container. In the dismantled state the display cabinet can be easily transported, requires litle space and can be assembled and
dismantled very rapidly and simply.

Abstract (fr)
Une vitrine démontable comprend une partie réceptrice en forme de caisson constituée d'un fond (4) et d'un couvercle (6). Sur le fond (4), il est
possible de fixer un cadre porteur démontable, dont les montants (12 à 22) comportent des encoches de guidage qui reçoivent des éléments de
parois latérales et des éléments de fond sous la forme de plaques de verre coulissantes. Le couvercle (6) de la partie réceptrice forme l'extrémité
supérieure de la vitrine. Lorsque la vitrine est démontée, les différentes parties du cadre porteur, des éléments de fond et des parois latérales
sont immobilisées à l'intérieur de la partie réceptrice. La vitrine démontée se transporte facilement, elle prend peu de place et peut être montée et
démontée de manière rapide et simple.
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